
 
 
Protokoll styrelsemöte 2022-02-09 
 
 
Närvarande: Cecilia Engblom, Jessica Lindblad, Lars Öjermark, Anne-Maria Öhrneholm-Hägglund, 
Bengt Göran Broström (Seniorkommittén), Sandra Wängelin (Damkommittén), Göran Wängelin 
(Herrkommittén), Lars Henriksson (Tävlingskommittén), Marianne Spegel (Klubbkommittén), Henrik 
Jarpner (Regel- och Handikappkommittén), Sarah Fossett (G4G), Katarina Pahlin 
 
§1 Mötets öppnande och godkännande av föregående protokoll 
Cecilia Engblom, ordförande, hälsade välkommen. 
 
Två synpunkter på föregående protokoll: 
§3 Samarbetsavtalet som undertecknades var med Sparren GK 
§7 Det var Lasse B, inte Lasse H, som var med på banan för att se var orange tee skulle kunna 
placeras.   
 
§2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 
§ 3 G4G-information  

- En ny konsult, Niklas, har tagits in för att jobba tillsammans med Gavin med banan.  
- Greenerna har inspekterats, och allt ser bra ut så här långt.  
- Man siktar på att öppna banan 27/3, men det hänger såklart på vädret. 
- Det kommer att finnas mattor på alla par 3 hål till en början, för att spara på 

utslagsplatserna.  
- Det kommer att finnas en skylt utanför shopen, med information om vad som händer på 

banan aktuell vecka. 
- Arbete pågår med att fräscha upp detaljer på och omkring banan.  
- Det kommer att hållas en Vallentuna Golf-vecka i sommar. Arbete med sponsorer pågår.  
- Juniorer som är med på juniorträningen kommer att ha rabatt på rangen, upp till två 

polletter per dag för 20 kr istället för 35 kr. Som motprestation hjälper juniorer (och 
föräldrar) till med att plocka bollar utanför rangen var tredje vecka.   

- Liisi och Mia är kvar på restaurangen, och kommer detta år att endast fokusera på den.  
- G4G kommer att byta ut stora delar av maskinerna för att förbättra kvaliteten på banan.  
- Onsdagsgolfen kommer att börja kl 8.30, och de som vill hyra golfbil till den 

tävlingen kommer att kunna göra det till ett rabatterat pris, 150 kr per bil. Med 
detta hoppas G4G att många seniorer kommer att delta.  

§ 4 Ekonomi 
Budgetäskanden från kommittéerna har inkommit. Senast onsdag 16 februari behöver Jessica 
bekräftelse från kommittéerna att äskandena stämmer.  
 
§ 5 Status hemsida 
Fungerar väl. Alla har i uppgift att titta på hemsidan och se om något behöver uppdateras.  



 

§ 6 Kommittéinformation 
Regel- och handikappkommittén:  

- Försök till värvningar pågår.  
- Henrik ska ta kontakt med Lena Lindström (på förbundet) för hjälp med utbildning.  
- Henrik har varit ute på banan med ett par olika medlemmar för att mäta för möjlig 

orange tee. Kontakt har också tagits med förbundet. I nästa steg kommer Henrik gå ut 
med Neil och Gavin för att diskutera hur detta ska klippas m m. Vi siktar på att kunna ha 
orange tee omkring 1 juni. Henrik och Sandra pratar ihop sig kring kommunikationen.  

- Banguiden har uppdaterats med mindre detaljer.  
Herrkommittén:  

- Vilande just nu. Kommer att dra igång sin verksamhet i början av maj. Det kommer att 
vara frukostgolf och tisdagstävling.  

Tävlingskommittén:  
- 10 olika lag kommer att representera Vallentuna GK denna säsong. Bifogat finns uppgift 

om vilka dessa är.  
- Det mesta till årets tävlingar är klart, några detaljer återstår.  
- Benämningarna på KM-klasserna kommer att ändras till detta år.  
- Tävlingskommittén föreslår att prisutdelningen för KM ska ske i samband med KM, inte 

på Informationsmötet på hösten. Mötet beslutar enligt förslaget.  
Damkommittén:  

- Är vilande just nu, men kommer att ha ett möte inom kort, då verksamheten för året 
börjar planeras. 

Klubbkommittén:  
- Möte på golfklubben onsdag 16 februari, då året ska planeras.  
- Marianne återkommer med datum för första städdagen. 

Seniorkommittén:  
- Gympan har blivit uppskjuten p g a pandemin till 14/2 
- Padel har blivit mycket lyckat. 8 st spelar varje onsdag jan-mars. Total 12 st har deltagit.  
- På promenaderna har något färre än vanligt deltagit (p g a pandemin), ca 6-8 st.  
- På bowlingen har 15-16 st deltagit, varav 8-9 st damer. Extra roligt att så många damer 

varit med.  
- Onsdagstävlingarna startar 11 maj med 4-mannascramble och pågår 20 ggr, fram till 

22/9. 
- Vad gäller klubbmatcherna har det gjorts klart med Gotlandsklubbarna, Waxholm GK och 

Tortuna GK. 
 
§ 7 Datum för årsmöte 
Årsmötet föreslås hållas 30 mars kl 19. Cecilia stämmer av detta med G4G. 
 
§ 8 Övriga frågor 
Datum för kommande styrelsemöten kommer att komma. Nästa möte kommer att vara 9 mars kl 
18.30, i klubbhuset. 
 
§ 8 Mötets avslutande 
Cecilia tackar för engagemanget och avslutar mötet.  
 
Mötet avslutas.  



 
 
Underskrift/justering 
 
 
 
…………………………………………….  ………………………………………………………….. 
Cecilia Engblom, ordförande   Katarina Pahlin, sekreterare 


